
请出示您的护照以享用折扣

Please present your passport to enjoy discounts

TOUR IST
TAKASHIMAYA

PRIVILEGES

UP TO

20% 
OFF

节省高达20%

+
UP TO

9%* 
GST Refund
GST退税高达

9%*
*T&C Apply
*附带促销条规



高岛屋精品专卖店

About Takashimaya Specialty Stores
With over 370,000 square feet, the Specialty Stores comprise of a global collection of top luxury 

and fashion brands, unique concept and lifestyle stores, and a diverse selection of exciting 
new-to-market brands. Shoppers can also enjoy delectable dining options from around the world 

with both casual and fine dining concepts, guaranteed to whet the appetite of the discerning 
shopper. Aside from top fashion houses and luxury watch and jewellers, it is also home to 

Singapore’s largest bookstore and Japan’s largest cookery studio, making them ideal for those 
looking for an alternative shopping experience.

关于高岛屋精品专卖店

占地面积370,000平方英尺,高岛屋精品专卖店入驻全球顶级奢侈品牌旗舰店,与汇聚流行时

尚品牌,休闲服装和休闲品及新登场的多元化市场品牌。购物者还可尽情选择并享用全球

风味小吃及精致美味餐饮,绝对吊足您的胃口。除了拥有顶级时装公司和豪华手表和 珠宝

商,高岛屋精品专卖店亦有新加坡时装旗舰店签名入驻。购物者还可参观新加坡最大的书

局和日本最大的厨艺管,提供购物者多项选择。

TAKASHIMAYA SPECIALTY STORES
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All promotions are subject to brand availability. While stocks last. Terms and conditions apply.
所有促销取决于相关品牌供求情况。 售完为止。 附带促销条规。

L3 
TAKASHIMAYA 

SPECIALTY STORES
高岛屋精品专卖店 

 三层

NIMISSKI, #03-08B

10% OFF regular-priced items
正价商品可享有10%折扣

VILEBREQUIN, #03-09

COMPLIMENTARY 
VILEBREQUIN Pouch with a 
minimum spend of $490
凡消费满$490可获赠一个
VILEBREQUIN袋

KIMROBINSON, #03-02/02A/03

15% OFF with minimum
spend of $500
凡消费满$500可享有15%折扣
By appointment only. Call +65 6738 8006 or WhatsApp +65 9729 8764. 
仅限预约。请致电 +65 6738 8006 或 WhatsApp +65 9729 8764。

NIMISSKI

SHANGHAI TANG 

KIMROBINSON 

VILEBREQUIN 

SHANGHAI TANG, #03-05/06

10% OFF regular-priced items 
with a minimum spend of $880

凡消费满$880正价商品可享有
10%折扣
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All promotions are subject to brand availability. While stocks last. Terms and conditions apply.
所有促销取决于相关品牌供求情况。 售完为止。 附带促销条规。

L3 
TAKASHIMAYA 

SPECIALTY STORES
高岛屋精品专卖店 

 三层

SOCIETYA

CAFE Q CLASSIFIED

SOCIETYA, #03-14A 

$20 OFF regular-priced items 
with a minimum spend of $500
凡消费满$500正价商品可享
$20折扣

$300 OFF regular-priced items 
with a minimum spend of $3,000
凡消费满$3,000正价商品可享有
$300折扣

COCA

COCA, #04-23

15% OFF total bill excluding 
eve of Public Holidays and 
Public Holidays 
总账单可享有15%折扣除于公共
假日前夕和公共假日

CAFE Q CLASSIFIED, #03-15

COMPLIMENTARY 
slice of cake with a minimum 

spend of $30 
凡消费满$30可获赠一片蛋糕
Limited to one redemption per bill. 

每张账单限兑一份。

L4 
TAKASHIMAYA 

SPECIALTY STORES
高岛屋精品专卖店  

四层
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Please check in-store prior to purchase. While stocks last. Terms and conditions apply.
购物前，请向店员查询详情。售完为止。附加促销条件。

10% OFF 
storewide 

全店可享有10%折扣

COMPLIMENTARY 
Marimekko tote with a minimum spend of $300

凡消费满$300可获赠精美购物袋
MARIMEKKO, #B1-27/28 

Takashimaya Specialty Stores 高岛屋精品专卖店
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Please check in-store prior to purchase. While stocks last. Terms and conditions apply.
购物前，请向店员查询详情。售完为止。附加促销条件。

COMPLIMENTARY
gift (worth $40) with a minimum spend of $400

凡消费满$400可获赠精美礼品（价值$40）
SALOMON, #B1-41

Takashimaya Specialty Stores 高岛屋精品专卖店



55

All promotions are subject to brand availability. While stocks last. Terms and conditions apply.
所有促销取决于相关品牌供求情况。 售完为止。 附带促销条规。

B1 
TAKASHIMAYA 

SPECIALTY STORES
高岛屋精品专卖店 

底层一

PARFUMS DE MARLY / EX NIHILO / 
ROJA PARFUMS / ATELIER COLOGNE

PARFUMS DE MARLY / 
EX NIHILO / 
ROJA PARFUMS / 
ATELIER COLOGNE​, #B1-12

10% OFF with a minimum 
spend of $300
凡消费满$300可享有10%折扣

A|X ARMANI 
EXCHANGE, #B1-04

COMPLIMENTARY 
gift with a minimum spend of 
$600 on regular-priced items
凡购买正价商品满$600可获赠精
美商品

 A|X ARMANI EXCHANGE 
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All promotions are subject to brand availability. While stocks last. Terms and conditions apply.
所有促销取决于相关品牌供求情况。 售完为止。 附带促销条规。

B1 
TAKASHIMAYA 

SPECIALTY STORES
高岛屋精品专卖店 

底层一

 NEAL’S YARD REMEDIES 

NEAL’S YARD REMEDIES, 
#B1-52

20% OFF Frankincense Intense range
乳香賦活系列可享有20% 折扣 

COMPLIMENTARY 
2-pc Frankincense travel set with a 
minimum spend of $80
凡消费满$80可获赠2件乳香賦活系列
旅行套装

MAISON FRANCIS KURKDJIANL'ARTISAN PARFUMEUR

MAISON FRANCIS 
KURKDJIAN, #B1-35 

10% OFF regular-priced items 
with a minimum spend of $400
凡消费满$400正价商品可享有
10%折扣

L'ARTISAN PARFUMEUR, 
#B1-33A 

10% OFF regular-priced items 
with a minimum spend of $400
凡消费满$400正价商品可享有
10%折扣

NARS, #B1-53

10% OFF regular-priced items 
with a minimum spend of $120
凡消费满$120正价商品可享有
10%折扣

NARS
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All promotions are subject to brand availability. While stocks last. Terms and conditions apply.
所有促销取决于相关品牌供求情况。 售完为止。 附带促销条规。

B1 
TAKASHIMAYA 

SPECIALTY STORES
高岛屋精品专卖店 

底层一

BYREDO, #B1-34 
10% OFF regular-priced items 
with a minimum spend of $400
消费满$400正价商品可享有10%折扣

BYREDO

MAISON 21G, #B1-31A 

15% OFF storewide
全店可享有15%折扣

GUESS, #B1-49

10% OFF regular-priced items
正价商品可享有10%折扣

MAISON 21G

GUESS 
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All promotions are subject to brand availability. While stocks last. Terms and conditions apply.
所有促销取决于相关品牌供求情况。 售完为止。 附带促销条规。

B2 
TAKASHIMAYA 

SPECIALTY STORES
高岛屋精品专卖店 

底层二

BENJAMIN BARKER

ELIXIR

BENJAMIN BARKER, #B2-04
10% OFF regular-priced items 
with a minimum spend of $100
凡消费满$100正价商品可享有
10%折扣

 IROO

IROO, #B2-36

COMPLIMENTARY 
$10 welcome voucher upon 
signing up as an IROO member
成为IROO会员可获赠
$10欢迎礼券

INNISFREE, #B2-35

16% OFF regular-priced items 
with a minimum spend of $150
凡消费满$150正价商品可享有
16%折扣

INNISFREE



HOW TO APPLY FOR YOUR TAX REFUND

At the store
Spend a minimum of SGD100 in up to 3 same-day receipts to meet this minimum purchase amount.

Present your original passport in person, valid Electronic Visit Pass (e-Visit Pass) sent through the email 
address declared in the SG arrival card and eligible receipt(s) to the store staff. They will digitally capture your 
passport details to assist you in applying for a GST refund. For Takashimaya Department Store purchases, 
please proceed to the Global Tax Free (GTF) counter located at Customer Service Centre, Level 3.

PLEASE NOTE: The GST Refund application must be issued at the time of sale of goods on the same day.

Retailers will only accept your original passport and a valid e-Visit Pass when applying for your 
GST refund.

At the airport
Proceed to the eTRS self-help kiosk before check-in of luggage with your purchases, receipts, original passport 
and travel documents. 

Scan your passport at the eTRS self-help kiosk to retrieve your tax free transaction details. Follow the 
instructions shown to complete the tax refund process. 

Do not pack away your purchases in your check-in luggage as you may be required to present your goods and 
original invoice/receipt at the Customs Inspection Counter. 

PLEASE NOTE: For cash refunded in excess of SGD7,500 from a single receipt or accumulated multiple 
receipts, an administration fee ranging from SGD100 to SGD199 is payable at the GST cash refund counter. 

For more details, please refer to the Inland Revenue Authority of Singapore website  
IRAS | Tourist Refund Scheme.

如何申请退税 

在商店 
最多3张当天收据中消费至少SGD100即可满足此最低购买金额。

请亲自将您的护照原件、通过新加坡入境卡上声明的电子邮件地址发送的有效电子访问通行证 （e-Visit Pass）
以及符合收据出示给店员。他们将以数宇方式捕获您护照的详细信息，以帮助您申请GST退税。 

请注意：GST退税申请必须在当天销售商品时发出。

在您申请GST退税时，零售商只接受护照原件以及有效电子访问通行证 (e-Visit Pass)。 

在机场 
请您在托运行李之前先携带您的退税商品、收据、护照原件和旅行证件前往eTRS自助退税服务柜台。

在eTRS自助退税服务柜台扫描您的护照，以检索您的退税交易详情。按照显示的说明完成退税流程。

请勿将您的退税商品放在托运行李中。您可能需要在海关检查柜台出示您的退税商品和原始发票/收据。

请注意：如果单笔或累计多次收据的现金退税价值超过SGD7,500，则需支付给GST现金退税柜台SGD100至
SGD199的行政费。 

欲了解更多详情，请参阅新加坡税务局网站IRAS|游客退款计划。



SCAN TO FIND OUT MORE 

TAKASHIMAYASC
TAKASHIMAYASG
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